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Ad. 1. 

 

Obrady XI sesji Rady Gminy w dniu 29 czerwca 2011 r. otworzył oraz przedstawił 

proponowany porządek obrad Pan Grzegorz Zasempa  -  Przewodniczący Rady Gminy. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa - Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Wójta 

Gminy w sprawie wprowadzenia do porządku obrad uchwał ( wniosek w załączeniu do 

protokołu ). 

 

Wniosek Pana Jana Pawlikowskiego – Wójta Gminy w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad uchwał został przyjęty po przegłosowaniu – 12 głosów za, 3 osoby 

nieobecne ( Pan Artur Kapuściński, Pan Marcin Sowa, Pani Katarzyna Wlaźlak ) 

 

 Adnotacja: W obradach XI sesji Rady Gminy udział wziął Pan Artur Kapuściński – Radny 

Rady Gminy.                                                     

 
Ad.2. 
 
 

Protokół Nr 9/2011 z IX sesji Rady Gminy z dnia 31 maja 2011 r. został przyjęty                

po przegłosowaniu – 13 głosów za, 2 osoby nieobecne ( Pan Marcin Sowa, Pani Katarzyna 

Wlaźlak ) 

 

Ad.3. 

a) 

 Przed podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Dobryszyce wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy                

za 2010 rok Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę                   

Nr II/251/2011 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 24 maja 2011 r. w sprawie 

opinii dotyczącej sprawozdania Wójta Gminy Dobryszyce z wykonania budżetu za 2010 rok 

(Uchwała w załączeniu do protokołu ). 

  

Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobryszyce wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok                     
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Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 13 głosów za, 2 osoby nieobecne                 

( Pan Marcin Sowa, Pani Katarzyna Wlaźlak ) 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

  

b) 

Przed podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium                     

z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok Pan Jan Adamus – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej odczytał: 

1)Uchwałę Nr 1/2011 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobryszycach z dnia 3 czerwca 

2011 roku w sprawie zaopiniowania wykonania budżetu Gminy Dobryszyce za rok 2010               

i wystąpienie z wnioskiem do Rady Gminy w Dobryszycach o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Dobryszyce ( Uchwała w załączeniu do protokołu ) 

2) Opinię ( stanowisko ) Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobryszycach o wykonaniu 

budżetu Gminy Dobryszyce za 2010 rok ( opinia w załączeniu do protokołu ). 

3) Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobryszycach w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2010 ( wniosek w załączeniu do protokołu ). 

4) Uchwałę II/303/2011 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 13 czerwca 2011 r. 

w sprawie opinii wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobryszycach w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2010 ( Uchwała w załączeniu do protokołu ). 

       

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobryszycach w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2010 został przyjęty po przegłosowaniu - 13 głosów za, 

2 osoby nieobecne ( Pan Marcin Sowa, Pani Katarzyna Wlaźlak ) 

 

Adnotacja: W obradach XI sesji Rady Gminy wziął udział Pan Marcin Sowa – Radny Rady 

Gminy. 

 

 Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zgłosił wniosek w sprawie wcześniejszego 

zapoznania Radnych z treścią opinii Komisji Rewizyjnej i opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej odnośnie wykonania budżetu za dany rok. 

   

Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok.                     
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Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

c) 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                      

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2010 rok Gminnej biblioteki 

Publicznej w Dobryszycach.   

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

d)  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                      

w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2011 rok. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

  

e)  

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2017. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

f) 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego. 
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Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

g) 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/38/11 Rady gminy w Dobryszycach z dnia 31 marca 

2011 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

h) 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011 – 2014.  

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

i) 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w publicznym przedszkolu i oddziałach 

przedszkolnych przy szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Dobryszyce. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

j) 

 Przed podjęciem uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Dobryszyce i Miastem Radomsko w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego głos zabrał Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy, który poinformował, że ta 



5 
 

uchwała nie zmienia nic w stosunku do tego co było. Natomiast Miasto Radomsko 

wprowadziło zmiany w ulgach i w związku z tym musi być podpisane nowe porozumienie. 

Podjęcie tej uchwały deklaruje, że chcemy aby Miasto Radomsko i MPK dbało                              

o przejazdy mieszkańców gminy Dobryszyce. Jeżeli chodzi o dopłatę do biletów ulgowych, to 

zależy to od ilości kursów.  

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że                        

w porozumieniu będącym załącznikiem do uchwały zostanie wykreślone imię i nazwisko 

Romana Szczekockiego, który nie pełni już funkcji prezesa MPK.  

 

Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dobryszyce i Miastem 

Radomsko w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

k) 

 Przed podjęciem uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw ławników                     

Pani Marzenna Stawczyk – Sekreatrz Gminy poinformowała, że Rada Gminy do końca 

października br. musi wybrać dwóch ławników do sądu okręgowego w Piotrkowie Tryb.                

i jednego ławnika do sądu rejonowego w Radomsku. Do dnia 30 czerwca br. jest termin 

zgłaszania kandydatur na w/w ławników. W związku z tym Rada Gminy musi powołać 

spośród Radnych Komisję, która dokona oceny kandydatów na ławników zgodnie                          

z przepisami ustawy o ustroju sądach powszechnych i do 30 września br. przedstawi 

kandydatów Radzie Gminy. Na razie zostało złożone dwie oferty odnośnie kandydowania na 

ławnika.  

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o zgłoszenie osób 

spośród Radnych do Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Zgłoszono następujące osoby do udziału w/w Zespole: 

1)Pan Wiesław Olejnik, który wyraził zgodę na udział w Zespole.  



6 
 

2) Pan Kazimierz Tatara, który wyraził zgodę na udział w Zespole. 

3) Pan Jan Adamus, który nie wyraził zgody na udział w Zespole. 

4) Pan Marcin Sowa, który wyraził zgodę na udział w Zespole. 

 

 Spośród Radnych, którzy wyrazili zgodę na udział w pracach zespołu do spraw 

ławników wybrano po przegłosowaniu Pana Wiesława Olejnika na Przewodniczącego 

Zespołu – 13 głosów za, 1 głos wstrzymujący, 1 osoba nieobecna ( Pani Katarzyna Wlaźlak ) 

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie powołania Zespołu do spraw ławników. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna                         

( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

l) 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/47/11 Rady Gminy w Dobryszycach z dnia 31 maja 

2011 r. w sprawie wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowej Malutkie w znaku 

towarowym słowno – graficznym „Malutkie Resort”. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 głos wstrzymujący,             

1 osoba nieobecna ( Pani Katarzyna Wlaźlak ).   

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

 Pan Grzegorz Zasmpa – Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy                      

w obradach XI sesji Rady Gminy. 

 

 Po przerwie Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady 

XI sesji Rady Gminy.  

 

Ad.4. 

 W punkcie tym Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy, który pełni 

funkcję Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
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przedstawił sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz wykorzystanie środków finansowych za rok 2010 ( sprawozdanie                 

w załączeniu do protokołu ). 

 

Ad.5. 

 W punkcie tym dyrekcje placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Dobryszyce przedstawiły planowane remonty w tych placówkach. 

 

 Pani Małgorzata Lewandowska – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej                    

w Dobryszycach  poinformowała, że z uwagi na posiadany budżet nie będzie wielkich 

remontów. W nowym roku szkolnym będą dwie I klasy, w tym jedna klasa sześciolatków              

( 17 dzieci ) i w związku z tym musi być przeprowadzony remont toalet mający na celu ich 

dostosowanie do sześciolatków. Ponadto zaplanowano remont szatni, która musi być 

dostosowana do sześciolatków tj. wymiana podłogi, nowe meble. W planach jest remont 

podłogi na parterze szkoły, jeżeli nie całej to chociaż uzupełnienie ubytków.                          

Odnośnie dofinansowania remontu podłogi został złożony wniosek o środki w ramach 

rezerwy subwencji oświatowej. Konieczny jest remont kuchni, szczególnie pieca, którego nie 

można już wyremontować, tak wynika to z opinii fachowca. Ponadto w bardzo złej kondycji 

jest dach szkoły, w ubiegłym roku szkoła została zalana z uwagi na ostrą zimą. 

 

 W sprawie konieczności remontu pieca głos zabrała Pani Ewa Gorczyca – pracownik 

kuchni w Publicznej Szkole Podstawowej w Dobryszycach, która poinformowała, że piec ten 

zagraża bezpieczeństwu, ponieważ płyty kuchenne są popękane (piec osiada), płomienie na 

wierzchniej płycie wydostają się tak wysoko, że można się poparzyć. Jak stwierdził ostatnio 

hydraulik nie są również bezpieczne zawory przy podkowie, która jest założona przy piecu do 

grzania wody. Ponadto płyta kuchenna nie jest żeliwna, gdyż nigdzie już takich płyt nie 

produkują, tylko stalowa i gdy coś wykipi, to spływająca woda może poparzyć.  

 

 W związku z powyższym Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował,                 

że w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie z dyrektorami Publicznej Szkoły Podstawowej              

i Publicznego Gimnazjum w Dobryszycach. 

  

 

 



8 
 

 Pani Danuta Pietruk – Dyrektor Publicznego Przedszkola w Dobryszycach 

poinformowała, że w tym roku nie otrzymała środków na remont, chociaż konieczne jest 

przeprowadzenie remontu dachu przedszkola. Koszt tego remontu wynosi około 37 tys. zł 

netto. Na bieżące sprawy przeznaczone są środki w wysokości 5 tys. zł. Ponadto muszą być 

zakupione meble z atestem, gdyż obecne meble są z lat 60 – tych. 

 

 Pani Elżbieta Majewska – Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dobryszycach 

poinformowała, że w ramach gwarancji zostanie naprawione uszkodzenie dachu ( pęknięcie 

dachu ). Ponadto planowana jest wymiana posadzki na korytarzu dolnym ( tj. zerwanie płytek, 

wykonanie wylewki, położenie wykładziny ), został złożony wniosek o dodatkowe środki             

w ramach rezerwy subwencji oświatowej. Po za tym będzie malowanie ścian na korytarzu 

dolnym, magazynu sprzętu sportowego w hali oraz fragment sceny, jak również będą 

wymienione osłony grzejnikowe. 

 

 Pani Halina Michałek – Rachwalik – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bloku 

Dobryszyce poinformowała, że w tym roku szkolnym z uwagi na brak środków finansowych 

nie planuje większych remontów. W związku z tym, że dwa oddziały przedszkolne muszą być 

przeniesione do nowej części konieczne jest pomalowanie ścian, zakupienie dywanów.                

Po wybudowaniu magazynu na sprzęt sportowy będzie wycyklinowana i pomalowana 

podłoga oraz pomalowane ściany na sali gimnastycznej. Po za tym będą wykonane przeglądy 

gaśnic, uziemienia, instalacji. Jeżeli chodzi o ocieplenie budynku szkoły, ma być 

wykonywane ze środków zewnętrznych pozyskanych przez organ prowadzący.   

 

Ad.6. 

 W punkcie tym przedstawiono informacje o wypoczynku letnim uczniów z terenu 

Gminy Dobryszyce. 

 

 Pani Małgorzata Lewandowska – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej                    

w Dobryszycach  poinformowała, że 34 uczniów pojedzie na kolonii, 84 uczniów pozostanie 

w domu. 

 

 Pani Halina Michałek – Rachwalik – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bloku 

Dobryszyce poinformowała, że większość dzieci będzie wypoczywać w domu lub u rodziny, 

część dzieci wyjedzie na kolonie bądź z rodzicami, dla 7 dzieci poprzez Kuratorium Oświaty 
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zorganizowano wyjazd na kolonie. W sierpniu (do 20.08.) będzie udostępniono sala 

gimnastyczna dla dzieci w ramach świetlicy socjoterapeutycznej dwa razy w tygodniu. 

 

 Pani Elżbieta Majewska – Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dobryszycach 

poinformowała, że uczniowie będą wypoczywać na obozach sportowych, u rodziny. W szkole 

nie zapewniamy wypoczynku zorganizowanego. Hala sportowa będzie udostępniana                   

w ramach świetlicy socjoterapeutycznej dwa razy w tygodniu.  

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie 

wakacji będą funkcjonować świetlice socjoterapeutyczne w Dobryszycach i w Bloku 

Dobryszyce, zaplanowano 4 wyjazdy do Solparku do Kleszczowa, ognisko na koniec wakacji 

w Napoleonowie. 

 

Ad.6. 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy udzielił następujących informacji na temat 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Dobryszyce oraz budynków wchodzących             

w skład mienia komunalnego: 

1)Na bieżąco wykonywane są przeglądy ppoż.  

2) W budynkach wchodzących w skład zarządu szkoły wykonywane są przeglądy.  

3) Mamy dwie strażnice ( Dobryszyce, Zdania ), stan tych obiektów pod względem 

technicznym jest niezły. Strażnice te remontujemy bądź będziemy remontować.   

4) Wyposażenie bojowe jest dobre, dysponujemy dwoma samochodami strażackimi ( jeden 

samochód 20 - letni, drugi samochód 30 - letni ), w ubiegłej kadencji z dotacji i środków 

własnych zostały zakupione m.in. agregaty, gaśnice, motopompy na sumę około 30 tys. zł.     

Na dzień dzisiejszy brakuje głównie hełmów strażackich. 

5) Z uwagi na to, że kierowcy samochodów bojowych są aktywni zawodowo, strażacy nie są          

w stanie wyjechać do każdego pożaru. W porównaniu z innymi jednostkami w powiecie 40 % 

nie wyjeżdża w ogóle do pożaru. Po za tym dobrą sytuacją odnośnie reakcji na pożar jest 

niewielka odległość Gminy do Radomska.  

 

 Pan Marcin Sowa – Radny Rady Gminy zwrócił się o sprawdzenie, czy jest 

odpowiednia ilość gaśnic w budynku OSP w Dobryszycach oraz czy są prawidłowo  

rozmieszczone. 
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Ad.7. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy podziękował Radzie Gminy za udzielenie 

absolutorium oraz udzielił następujących informacji o podjętych działaniach w okresie 

międzysesyjnym: 

1)W ramach funduszu sołeckiego wyremontowano dach świetlicy w Rożnach; zakupiono 

stoły do OSP w Dobryszycach, w najbliższych dniach powinny być dostarczone jeszcze 

krzesła; zamówiono okna i drzwi do świetlicy w Rożnach; wynegocjowana jest cena płyt 

ażurowych przeznaczonych do utwardzenia w sołectwie Zalesiczki; w przyszłym tygodniu 

zostaną wyposażone place zabaw we wskazanych miejscach. 

2) W najbliższym czasie będą ogłoszone przetargi na zakup ciągnika, opału oraz taśmy do 

prasowania osadu z oczyszczalni ścieków. 

3) Otrzymaliśmy informację, że będzie możliwość pozyskania destruktu w ramach prac 

prowadzonych na drodze nr 1.   

4) Wczoraj odbyła się rozmowa z Burmistrzem Kamieńska, który powiedział, że wykonają 

remont drogi w Hucie Brudzkiej znajdującej się na terenie Gminy Kamieńsk. 

4) W związku z rozstrzygniętym przetargiem i podpisaniem umowy, w tym tygodniu firma 

ma rozpocząć remont drogi powiatowej z Dobryszyc do Bloku Dobryszyce.  

5) Kanalizacja Zdania – Rożny – Galonki funkcjonuje, po za jedną indywidualną 

przepompownią, gdzie przeprojektowywane jest przyłącze. Mieszkańcy mogą składać 

wnioski o podłączenie do kanalizacji.  

6) Do użytkowania zostało oddane ogólnodostępne boisko przy szkole podstawowej w Bloku 

Dobryszyce. 

7) W budynku Urzędu Gminy został założony wzmacniacz sygnału telefonii komórkowej za 

kwotę 3.800 zł. 

7) Na placu przed budynkiem OSP w Zdani będzie układana kostka. 

8) Dwóch pracowników będzie wyznaczonych do ciągłego sprzątania śmieci, sprawdzania               

i poprawiania oznakowania drogowego.    

9) Rozpoczęto przygotowania do uroczystości obchodów 800 – lecia Dobryszyc, termin 18 

września br. W ramach tej uroczystości przewidziana jest msza św., otwarcie świetlicy przy 

ul. Szkolnej, wystawa historyczna na temat Dobryszyc, zostaną wygłoszone referaty.     

10) Do publicznej wiadomości został wyłożony plan zagospodarowania przestrzennego 

pomiędzy ul. Źródlaną a ul. Leśną. W miesiącu lipcu odbędzie się publiczna debata odnośnie 

tego planu, a w sierpniu najprawdopodobniej podjęcie uchwały. 
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Ad.9. 

Interpelacja i zapytania Radnych 

 

 Pan Marcin Sowa  – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy                                      

w następujących sprawach: 

1) Miejsce podłączenia do kanalizacji Radomska Bloku Dobryszyce.  

2) Postawienie znaków z numerami domów na Białej Górze. 

3) Kiedy będzie realizowana droga w Wiewiórowie i na Białej Górze. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że kanalizacja Bloku Dobryszyce  

będzie obejmowała I część ul. Kochanowskiego, część ul. Dobryszyckiej, ul. Akacjową,              

ul. Północną, ul. Meblową, począwszy od ul. Sosnowej i skończywszy na ul. Spokojnej, ten 

obszar będzie zrealizowany. Nie mamy wszystkich uzgodnień odnośnie ul. Piotrkowskiej, 

dlatego obręb ten nie został ujęty we wniosku do Urzędu Marszałkowskiego. Po za tym 

obowiązują limity kwotowe i nie mogliśmy złożyć wniosku na większą kwotę. Włączenie do 

kanalizacji Radomska będzie na ul. Leśnej przy ul. Narodowych Sił Zbrojnych, najpóźniej do 

2014 roku.  

 Jeżeli chodzi o drogę w Wiewiórowie, to jest tam kwestia przejęcia na własność                  

i będzie ją można realizować. W sprawie drogi na Białej Górze Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze uchyliło naszą decyzję lokalizacyjną inwestycji celu publicznego uważając,                 

że nie jest to droga publiczna i nie powinniśmy wydać tej decyzji. Droga ta nigdy nie będzie 

drogą publiczną, gdyż nie ma odpowiednich parametrów. Problemem nie jest wytyczenie 

drogi, ale wydanie decyzji podziałowej, gdyż nie ma podstawy prawnej. Urbanistka 

zaproponowała, aby w tej sprawie wydać decyzję o warunkach zabudowy, ale nie wiadomo 

czy SKO też nie uchyli tej decyzji.     

    

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek                             

o namalowanie pasów przejście dla pieszych, tam gdzie to jest konieczne ze względu 

bezpieczeństwa np. ul. Brzeźnicka, Zdania, Blok Dobryszyce. 

 

 Pan Adam Flaszka – Radny Rady Gminy poinformował, że przy aptece na                       

ul. Wieluńskiej w Dobryszycach zarywa się asfalt. 
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 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy odpowiedział, że zarwany asfalt na                           

ul. Wieluńskiej zgłoszono do Starostwa i ma być to w najbliższym czasie naprawione.  

 

 Pan Artur Kapuściński – Radny Rady Gminy poinformował, że należy poprawić 

mocowania pokryw studzienek kanalizacyjnych na drodze do Galonek oraz wyprofilować 

rów przy działce pana Majdeckiego w Zdani. Ponadto zwrócił się o zmianę wykonawcy usług 

wodno – kanalizacyjnych zleconych z Urzędu Gminy.    

 

Ad.10. 

 Wolne wnioski i informacje 

 

 Pan Kazimierz Tatara – Radny Rady Gminy zwrócił się o założenie lusterka na 

skrzyżowaniu ulic Szkolnej, Leśnej i Cmentarnej w Dobryszycach. 

 

 Pan Leszek Basiński – Radny Rady Gminy zwrócił się o dostarczenie krawężników 

na chodnik do Rożnów, zamontowanie kosza na śmieci i wycięcie akacji w Rożnach.  

 

 Pan Jan Stawczyk – sołtys sołectwa Zdania zwrócił się do Wójta Gminy w sprawie 

usunięcia eternitu z posesji gminnej oraz podłączenie budynku OSP do kanalizacji w Zdani.  

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że jeżeli chodzi o usunięcie 

eternitu, to jest jedna ofert, ale cena jest  bardzo wysoko i trzeba będzie poszukać innej firmy. 

 

 Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zwrócił się z wnioskiem do Wójta Gminy 

w sprawie zainteresowania się zbiornikiem na szambo znajdującym się na terenie szkoły 

podstawowej w Bloku Dobryszyce, gdyż w pewne dni ulatnia się nieprzyjemny zapach co jest 

uciążliwe, problem ten zgłosiła na ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty, Ochrony                          

i Środowiska Pani Halina Michałek – Rachwalik – dyrektor szkoły podstawowej w Bloku 

Dobryszyce. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że pani dyrektor nie zgłosiła do 

niego tego problemu. Po za tym za funkcjonowanie szkoły odpowiada dyrektor szkoły.  
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 Pan Sławomir Winkler – sołtys sołectwa Wiewiórów zwrócił się o odnowienie 

przepustów znajdujących w rowach w Wiewiórowie.   

 

  Pan Artur Kapuściński – Radny Rady Gminy poruszył sprawę wybudowania 

zbiornika retencyjnego i zwrócenie się do Gminy Lgota Wielka odnośnie wspólnej realizacji 

tego zadania.  

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Pzrewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęła 

skarga na działalność Wójta Gminy odnośnie wykonania kanalizacji w Zdani i skarga zostanie 

rozpatrzona przez Komisję Rewizyjną ( skarga w załączeniu do protokołu ). 

 

Ad.11. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad XI Sesja Rady Gminy w dniu 29 czerwca               

2011 r. została zamknięta przez  Pana Grzegorza Zasempę - Przewodniczącego Rady Gminy 

 
 
Protokołował:                                                                 Przewodniczył: 
Podinspektor                                                                                                                                                                    
ds. obsługi Rady Gminy i oświaty                          Przewodniczący Rady Gminy 
Katarzyna Marszał                                                          Grzegorz Zasempa 

 
  


